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OR.RM.0002.19.4.2018 

Protokół Nr I/18 

z obrad I sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

z dnia 23 listopada 2018 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom do czasu wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Koronowie radny senior Pan Henryk Borowicz, po czym przewodnictwo obrad sesji objął nowo 

wybrany przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński. 

 

W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  

 

W sesji udział wzięli również: 

 

1. P. Patryk Mikołajewski - Burmistrz Elekt. 

2. P. Bolesław Grygorewicz - Zastępca Burmistrza Koronowa. 

3. P. Barbara Sosnowska - Sekretarz Gminy. 

4. P. Alicja Tymek - Skarbnik Gminy. 

5. P. Rafał Bułka - Radca prawny UM. 

6. P. Sławomir Przybyłek - Przewodnicząca MKW w Koronowie. 

7. P. Joanna Welezińska  - Z-ca przewodniczącego  MKW. 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

 

– Szanowni Państwo, informujemy, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy i samorządzie gminnym z 8 

marca 1990 r., obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne są m.in. 

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo oraz na stronie internetowej 

www.koronowo.pl. Udział w obradach sesji Rady Miejskiej w Koronowie jest równoznaczny z 

akceptacją rozpowszechniania wizerunki i dźwięki utrwalonego podczas sesji. Pełna treść  klauzuli 

informacyjnej dotyczy  przetwarzania Państwa danych osobowych znajduje się w tej Sali 

konferencyjnej przy drzwiach wejściowych oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

– Informujemy, że na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym „Otwieram I sesję 

Rady Miejskiej w Koronowie”. 

Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji. Pragnę zapewnić, że dołożę wszelkich starań, 

aby pierwsza sesja przebiegała prawnie, zgodnie z prawem. 

 

- W naszym przypadku stawowy skład rady wynosi 21 radnych. Podczas obrad dzisiejszej sesji 

obsadzonych jest 21 mandatów. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi 

kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Koronowie, umożliwia 

przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych obecnych na sesji stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

http://www.koronowo.pl/
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- Oto porządek dzisiejszej sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

3. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Koronowa. 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

 

- Teraz mam przyjemność powitać Państwa, Gości.  

1. Witam Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Koronowie Pana Sławomira 

Przybyłka,  witam z-cę przewodniczącego Komisji Panią Joannę Welezińską oraz członków 

tejże komisji. 

2. Witam Radnych Powiatu Bydgoskiego. 

3. Witam Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Witam Pana Stanisława Gliszczyńskiego - Burmistrza Koronowa. 

5. Witam Pana Bolesława Grygorewicza - Z-cę Burmistrza Koronowa. 

6. Witam Panią Barbarę Sosnowską - Sekretarza Gminy. 

7. Witam Panią Alicję Tymek - Skarbnika Gminy. 

8. Witam Pana Patryka Mikołajewskiego - Burmistrza Elekta. 

9. Witam Panie i Panów Sołtysów. 

10. Witam Przewodniczących Zarządu i Rad Osiedlowych Komitetów Samorządu 

Mieszkańców w Koronowie. 

11. Witam Przedstawicieli związków zawodowych. 

12.  Witam Przedstawicieli zakładów pracy z terenu Gminy Koronowo. 

13. Witam Dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy. 

14. Witam Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego w Koronowie. 

15. Witam Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo. 

 

 

Ad. 2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

 

- Przystępujemy do punktu 2 porządku obrad sesji, a mianowicie złożenia ślubowania przez nowo 

wybranych radnych.  

- Teraz nastąpi wręczenie zaświadczeń o wyborze nowo wybranym radnym oraz Burmistrzowi 

Koronowo.  

- Proszę Pana przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Koronowie o wręczenie radnym 

zaświadczeń o wyborze,  a następnie o wręczenie zaświadczenia Burmistrzowi Koronowo. 
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Przewodniczący MKW Sławomir Przybyłek: 

- Proszę Państwa przypadł mi zaszczyt wręczenia zaświadczeń nowo wybranych Radnych i 

Burmistrza Koronowa, także tutaj Senior Radny będzie wyczytywał w kolejności alfabetycznej 

poszczególnych Radnych. Prosimy tutaj na środek, celem wręczenia zaświadczenia na Radnego. 

Zapraszam. 

Radny senior wyczytał nazwiska i imiona radnych, po czym Przewodniczący MKW Sławomir 

Przybyłek wraz z zastępcą przewodniczącego MKW Joanną Welezińską, wręczył zaświadczenia 

radnym i Burmistrzowi Koronowa. 

Po wręczeniu wszystkim radnym zaświadczeń oraz zaświadczenia Burmistrzowi Koronowa. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Przystępujemy do momentu ślubowania którzy Radni złożą.  

- Proponuję, aby ślubowanie odbyło się w następujący sposób. Odczytam rotę ślubowania, a 

następnie najmłodszy radny P. Piotr Mitera odczyta z listy obecności kolejno imiona i nazwiska 

radnych, którzy wypowiedzą według swojego wyboru, słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”.  

- Teraz Państwu przeczytam rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.  

Radny Senior Henryk Borowicz  

– Proszę teraz radnego P. Piotra Miterę o odczytywanie z listy obecności radnych. 

 

Ślubowanie złożyli Panie i Panowie radni:  

- Henryk Józef Borowicz 

- Stanisław Gliszczyński 

- Tomasz Gordon  

- Bogusław Jerzy Guziński 

- Mirosława Holka 

- Katarzyna Karwat 

- Piotr Krzysztof Kazimierski 

- Artur Koper 

- Marian Bogusław Kuropatwiński 

- Sławomir Stefan Marszelski 

- Piotr Władysław Mitera 

- Elżbieta Barbara Mojzesowicz 

- Wojciech Orliński 

- Illona Maria Pubanc 
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- Olech Raddatz 

- Stanisław Sikorski 

- Tomasz Skotnicki 

- Maciej Szlagowski 

- Katarzyna Brygida Szulta-Romaniuk  

- Ewa Jadwiga Szymańska 

- Mariusz Jan Weleziński. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz  

– Dziękuję bardzo, gratuluję i stwierdzam, że radni, którzy złożyli przed chwilą ślubowanie objęli 

mandat radnego Rady Miejskiej w Koronowie.  

 

Ad. 3. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

 

– Teraz przystępujemy do kolejnego trzeciego punktu porządku obrad, a mianowicie: do wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

- Informuję, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy wybiera ze 

swego grona przewodniczącego rady bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

 

- Statut Gminy  Koronowo w art. 65 stanowi: 

- W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą ostemplowanych kart pieczęcią rady, a samo 

głosowanie przeprowadza wybrana z grona rady komisja skrutacyjna z wyłonionym spośród siebie 

przewodniczącym.  

- Komisja Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania każdorazowo objaśnia sposób 

głosowania i przeprowadza je, wyczytując kolejno radnych z listy obecności. Kart do głosowania 

nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji. 

- W przeprowadzonym głosowaniu i przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej 

odczytuje protokół, podając wynik głosowania. Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania 

stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

- W związku z faktem, że w skład Rady Miejskiej w Koronowie wchodzą Radni z trzech komitetów 

wyborczych, proponuję aby w Komisji Skrutacyjnej znalazło się po jednym Radnym 

reprezentującym każdy z komitetów wyborczych wyboru, tj. Komitet Ziemia Koronowska, Komitet 

Nasza Gmina Koronowo, Komitet Koronowo Budzi Się. 

 

- Przystępujemy teraz do wyboru spośród Radnych 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Proszę o 

zgłaszanie kandydatów. 

 

- Informuję, że kandydaci powinni wyrazić zgodę na powołanie w skład Komisji Skrutacyjnej. 
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– Wybierając członków Komisji Skrutacyjnej głosujemy jawnie przez podniesienie ręki, każdego z 

kandydatów oddzielnie.  

 

- Kto jest za powołaniem Pana Radnego/Pani Radnej? Proszę bardzo. 

 

Radny Sławomir Marszelski: 

- zgłaszam Pana Stanisława Sikorskiego do Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- proszę mówić do mikrofonu, bo będzie głośniej. Czyli zapiszemy, tak. Zapiszemy: Pan Sikorski. 

 

Radny Sławomir Marszelski: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Stanisława Sikorskiego do Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- I teraz proszę Państwa głosujemy. Kto jest za? 

- Aha, zgłoszenia najpierw, tak. Teraz z następnego Komitetu, proszę bardzo?  

 

Radny Stanisław Sikorski: 

- zgłaszam kandydaturę Sławka Marszelskiego. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Proszę następną kandydaturę. 

 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej zgłasza kandydaturę Pana Olecha Raddatza i kandydaturę Pani Ewy 

Szymańskiej. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- dziękuję. 

- teraz proszę Państwa będziemy głosować na pierwszego kandydata. 

- czy kandydaci, którzy zostali zgłoszeni, wyrażają zgodę? 

 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę. 
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Radca Prawny Rafał Bułka: 

- przepraszam, czy mogę tylko… formalności w tym zakresie są tutaj zamknięte i Państwo wyrazili 

zgodę, ja tylko chciałem kandydatom zwrócić uwagę na fakt, że kandydaci nie mogą kandydować 

na Przewodniczącego Rady, jeżeli będą w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Proszę Państwa, będziemy teraz głosować na kandydata pierwszego – Pana Stanisława 

Sikorskiego:  

Kto jest za? – za oddano: 10 głosów. 

Kto jest przeciw? – przeciw oddano: 11 głosów. 

Kto się wstrzymał ? – 0 głosów. 

 

- Teraz mamy drugiego kandydata Pana Marszelskiego Radnego, głosujemy za Panem 

Marszelskim: 

Kto jest za? – za oddano: 18 głosów. 

Kto jest przeciw? – przeciw oddano: 1 głosów. 

Kto się wstrzymał od głosu? – 1 głosów. 

 

- Teraz mamy trzeciego kandydata Pana Olka Raddatza: 

Kto jest za? – za oddano: 14 głosów. 

Kto jest przeciw? – przeciw oddano: 6 głosów. 

Kto się wstrzymał od głosu ?  

 

- Teraz mamy czwartego kandydata Panią Szymańską: 

Kto jest za? – za oddano: 11 głosów. 

Kto jest przeciw? – przeciw oddano: 9 głosów. 

Kto się wstrzymał od głosu? – 1 głos.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- W skład Komisji Skrutacyjnej wchodzą następujący Radni.  

- Aha może najpierw jeszcze … (podano wyniki głosowań): 
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- Pan Sikorski 10, 11 było przeciw.  

- Pan Marszelski 18 za, 1 przeciw, 1 się wstrzymał 

- Pan Raddatz 14 za i 6 było przeciw,  

- i Pani Szymańska 11 za, 9… i 9 się wstrzymało, i przeciw 9, i 1 się wstrzymał, jedna osoba. 

 

- I teraz te trzy osoby wchodzą w skład Komisji Skrutacyjnej: 

1. Pan Marszelski Sławomir, 

2. Pan Raddatz Olech, 

3. Pani Szymańska Ewa. 

 

- Zapraszamy teraz te trzy osoby do stołu, gdzie będą nam tutaj liczyć głosy. 

- Mam prośbę do Komisji Skrutacyjnej, żeby wybrała Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- Komisja wybrała ze swojego grona Przewodniczącego, a będę nim ja –  Olech Raddatz. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Dziękuję bardzo.  

- Informuję, że art. 25a Ustawy o samorządzie stanowi iż radny nie może brać udziału w 

głosowaniu w radzie, ani w komisji jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego. 

- w orzecznictwie sądów administracyjnych różne pojmowanie tego jest przepisu głosowania 

Radnego na samego siebie w wyborach na Przewodniczącego czy wiceprzewodniczącego rady. Dla 

uniknięcia ewentualnych wątpliwości co do ważności wyborów, proponuję aby każdy z 

kandydatów nie brał udziału w głosowaniu na samego siebie, poprzez złożenie stosownego, ustnego 

oświadczenia. 

 

Radny Sławomir Marszelski: 

- ja mam pytanie, co Pan Mecenas na to powie? 

Radny Olech Raddatz: 

- moim zdaniem to ustne oświadczenie nie wystarczy, nie powinien wtedy otrzymać karty do 

głosowania. To by było sprawiedliwe. Ani jeden, ani drugi, czy trzeci, czy obojętnie ile osób by to 
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było. 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- Szanowni Państwo, sytuacja rzeczywiście pod względem prawnym jest nieco skomplikowana, 

ponieważ w orzecznictwie wyrażano różne poglądy dotyczące interpretacji przepisu o interesie 

prawnym radnego, ponieważ to nie akurat, tzn. art. 25a, który zacytował przed chwilą Pan Radny 

Senior, mówi, że Radny powinien wyłączyć się od głosowania w głosowaniach, które dotyczą jego 

interesu prawnego. Obecnie mamy taką sytuację, że Gmina dysponuję Opinią wydaną przez prof. 

Bartosza Rakoczego, że ten artykuł nie ma zastosowania do wyborów na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej i Pan Profesor w swojej Opinii powołuje się na dwa orzeczenia Wojewódzkich Sądów 

Administracyjnych z 2011 r. Natomiast ja osobiście jestem zwolennikiem pragmatycznego 

podejścia do sprawy i musimy pamiętać, że w 2010 r. w tej sprawie wypowiedział się Naczelny Sąd 

Administracyjny, który stwierdził, że Radny kandydujący na Przewodniczącego Rady ma w tym 

interes prawny i powinien wyłączyć się od głosowania, więc.. 

- Ja rekomenduję postępowanie zgodne z tym, co stwierdził Naczelny Sąd Administracyjny, 

natomiast no Państwo będą musieli sami dokonać wyboru jako Radni, bo nie mogę za was podjąć 

decyzji. Jeżeli natomiast podejmiecie decyzję o tym, że radny kandydujący na Przewodniczącego 

ma interes prawny, będziecie kierować się tym ostatnim orzeczeniem NSA. To zgodnie z tym, co 

Pan Raddatz powiedział, nie powinien on dostać karty do głosowania po prostu. Bo głosowanie jest 

tajne. Dziękuję. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- dziękuję bardzo. Ja może proszę Państwa, proszę kandydatów – jaką opcję wybiorą? Teraz, zaraz 

będziemy już nazwiska…  

- Proszę teraz o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady. Proszę bardzo, Panie 

Marszelski?: 

Radny Sławomir Marszelski: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Radnego Bogusława Guzińskiego na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. Jest to osoba z ogromnym doświadczeniem w sferze także budżetowej, 

zarządzania. Myślę, że idealna jest na tę funkcję. Dziękuję.  

 

Radny Senior Pan Henryk Borowicz: 

- proszę następną osobę. Aa…Jeszcze może zapytam się czy Radny wyraża zgodę? 

 

Radny Bogusław Guziński: 

- tak, wyrażam zgodę. 
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Radny Maciej Szlagowski: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Stanisława Gliszczyńskiego na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Radny Senior Pan Henryk Borowicz: 

- czy Pan Stanisław Gliszczyński wyraża zgodę? 

 

Radny Stanisław Gliszczyński: 

- tak wyrażam zgodę. 

 

Radny Senior Pan Henryk Borowicz: 

- czy są jeszcze inne kandydatury? 

- proszę Państwa, to teraz jaka opcję wybieramy w głosowaniu? Czy głosujemy na siebie, czy nie? 

Tak, tych trzech osób. Państwo – proszę ? … dwóch, no tak. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- prosimy o odpowiedź może państwa kandydatów, czy głosujecie Państwo na siebie albo wtedy 

przegłosujemy moim zdaniem i nie wydajemy kart jeśli… Moim zdaniem to będzie jednakowo, czy 

będziecie głosowali, czy nie będziecie głosowali to i tak na to samo wyjdzie. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- tak, proszę według kolejności alfabetycznej, Pana Radnego Stanisława Gliszczyńskiego? 

 

Radny Stanisław Gliszczyński: 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo -  jeżeli oczywiście na liście, na karcie 

do głosowania ma być w kolejności alfabetycznej wpisane nazwiska to uważam, że jako pierwszy – 

oczywiście jeżeli Pan kontrkandydat również wyraża taką wolę, to ja oczywiście wyłączam się z 

głosowania. 

 

Radny Bogusław Guziński: 

- tak, konsekwentnie tak samo.  
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Radny Olech Raddatz: 

- Panie Przewodniczący, więc rozumiem, że Komisja Skrutacyjna wypisze teraz karty do 

głosowania z nazwiskami dwóch kandydatów, ale wypisze ich 19, tak ? Tak przystępujemy do 

pracy.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- nie widzę dalszych, nie widzę dalszych zgłoszeń, stwierdzam zamknięcie listy kandydatów na 

Przewodniczącego Rady. Teraz poproszę Pana Radcę Prawnego o objaśnienie sposobu głosowania. 

Pan Mecenas, poproszę. 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- Szanowni Państwo Radni, głosowanie – i mam nadzieję, że to potwierdzi za chwilę Komisja 

Skrutacyjna- bo tak naprawdę  zgodnie z zapisami naszego statutu Gminy to Komisja Skrutacyjna 

powinna objaśniać sposób głosowania. Ale przyjmijmy sobie takie uproszczenie, nasza propozycja 

jest taka, że: na karcie do głosowania, którą Państwo otrzymujecie z wpisanymi nazwiskami 

kandydatów, stawiacie przy nazwisku kandydata, na którego głosujecie znak „X”, więc jeżeli 

głosujecie przeciwko kandydatowi  przekreślacie imię i nazwisko kandydata. 

- Chciałem też poinformować, bo tutaj Pan Radny Senior wcześniej mnie o tym informował – karty 

do głosowania oczywiście będą wypisane i ostemplowane, tak powinno się to odbyć. I zapewniono 

Państwu możliwość oddania głosu w sposób dyskretny na przygotowanym do tego miejscu i 

wrzuceniu karty, jeżeli oczywiście ktoś chce, bo to jest wybór radnego – w jaki sposób głosuje. I 

wrzucenie karty do urny. 

- Chciałem tylko przy okazji, że może tutaj skrócić tę kwestię, że w tym głosowaniu obowiązuje 

bezwzględna większość głosów, zatem uchwała zostanie podjęta jedynie wówczas jeżeli głosów za 

podjęciem uchwały będzie 50% + 1, czyli więcej niż połowa, w dużym uproszczeniu. Dziękuję. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- proszę Komisje Skrutacyjną o rozdanie Radnym kart do głosowania. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- komisja wypełni za chwilę i wykona swoje obowiązki. 

- Panie Przewodniczący, Komisja Rewizyjna…  Skrutacyjna jest przygotowana, wypełniliśmy 19 

kart opieczętowanych, z dwoma nazwiskami. Sposób głosowania objaśnił Pan Mecenas, ale jeszcze 

raz: przy nazwisku kandydata, na którego głosujemy stawiamy znak „X”, tak. Drugi kandydat 
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zostaje bez znaku, czy wykreślamy? Jak to ma być dokładnie? 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę Państwa, ja chciałem jasno zaznaczyć, możemy głosować na jednego kandydata lub 

możemy głosować tylko przeciw jakiemuś kandydatowi, zatem głos za kandydatem to będzie znak 

„X”, głos przeciw kandydatowi to będzie jego wykreślenie. Proszę zwrócić uwagę, że nie 

musimy…, bo musimy też mieć opcję, że się wstrzymuje Radny od głosowania, też nie możemy go 

zmusić. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- proszę o spokój, bardzo proszę Państwa o spokój.  

 

Radny Olech Raddatz: 

- jest to chyba niezrozumiałe tak? 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- dobrze to, może… są możliwe trzy warianty: głosujemy tylko za kandydatem, nie oddając głosu 

przeciw kolejnemu kandydatowi, bo to logiczne, że jeżeli uzyska odpowiednią ilość głosów to ten 

będzie wybrany. Możemy też głosować tylko przeciw kandydatowi – nie oddając głosu za. Tak? Da 

się to ustalić. Możemy też w ogóle niczego nie zaznaczyć, ale musimy też pamiętać o tym, że tego 

typu głosy będą uznane jako wstrzymujące się. Natomiast głosami, które będziemy liczyli na 

poszczególnych kandydatów, będą głosy za czyli znak „X” przy określonym nazwisku. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- dziękujemy. Czyli głos ważny znak „X” przy danym nazwisku. Nie wykreślamy. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Proszę Komisję Skrutacyjną  o rozdanie radnym kart do głosowania. Po rozdaniu kart do 

głosowania. 

- Proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o wyczytywanie z listy obecności imienia i 

nazwiska obecnych na sesji radnych. 

 

Radny Olech Raddatz: 
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- Panie Przewodniczący, rozdamy w tej chwili karty, my już – Komisja Skrutacyjna ma, rozdaję 

koledze i koleżance, którzy rozdadzą te karty wszystkim Radnym i wtedy będę wyczytywał, ze 

skreśloną kartą podchodzą do urny i wrzucają lub jeśli ktoś chce zagłosować – może iść na scenę.  

- czy wszyscy Radni, którzy biorą udział w głosowaniu oprócz 2 kandydatów, otrzymali karty do 

głosowania? Dziękuję. 

- w tej chwili będę wyczytywał z listy obecności Państwa Radnych i każdy ze swoim oddanym 

głosem podejdzie do urny i po prostu ją tam umieści, tak. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Olech Raddatz odczytał kolejno radnych, którzy 

umieszczali karty do głosowania do urny.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- poproszę teraz Komisję Skrutacyjną o sporządzenie protokołu z głosowania. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- najpierw przeliczymy głosy, potem sporządzimy protokół. 

- poproszę o przyniesienie urny. 

- Komisja Skrutacyjna skończyła swoją pracę i możemy teraz odczytać protokół. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Proszę Pana Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o ogłoszenie wyników wyboru 

Przewodniczącego Rady. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- Proszę Państwa, protokół Komisji Skrutacyjnej, wybranej na I sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

w dniu 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru w głosowaniu tajnym przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej – Raddatz Olech, Członek 

Komisji – Sławomir Marszelski, Członek Komisji – Ewa Szymańska stwierdza: że w sesji Rady 

Miejskiej, na ogólny stan 21 Radnych, udział bierze 21 Radnych. W głosowaniu tajnym udział 

wzięło 19 Radnych. Oddano 19 głosów ważnych. 0 głosów nieważnych. Wstrzymało się od głosu 0 

głosów. Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: Stanisław Gliszczyński 10, 

Guziński Bogusław Jerzy 9.  

- bezwzględną ilość głosów otrzymał Pan Stanisław Gliszczyński, który tym samym został 

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Koronowie. 



13 
 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- gratuluję Panu Radnemu, który został przewodniczącym – Panu Stanisławowi Gliszczyńskiemu, 

gratuluję. 

- teraz odczytam uchwałę o wyborze przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie: 

Uchwała Nr 1/2018 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie – na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994 ze zm.) po wprowadzeniu 

głosowania tajnego uchwala się, co następuje: stwierdza się, że wybór Radnego Pana Stanisława 

Gliszczyńskiego na przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie. 

§ 2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie Gminy Koronowo.  

 

Radny Olech Raddatz: 

- Pan mecenas zgłosił Komisji Rewizyjnej problem, tzn. Skrutacyjnej. 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- to bardziej apel do Komisji Skrutacyjnej, bo Państwo tu już oddali swoje głosy, ale moim zdaniem 

niestety ta uchwała nie jest podjęta, ponieważ przepis art. 19 mówi o bezwzględnej większości 

głosów. Bezwzględna większość głosów to jest 50% głosów + 1. Tu już nie ma miejsca na prawo, 

tylko czystą arytmetykę. Było 19 głosów. Połowa z 19 to jest 9,5. My nie mamy tutaj 9,5 głosów. 

10,5 głosów to nie jest 1 głos więcej niż połowa, bo to jest pół głosu więcej.  

- proszę Państwa, ja bym prosił o spokój, bo nie chodzi tutaj o żadne wycieczki, bo sprawa jest 

naprawdę poważna, bo przewodniczący musi zostać wybrany prawidłowo. Połowa głosu to nie jest 

1 głos więcej niż 50% więc bezwzględna większość głosów to jest 11. Państwo po prostu nie 

podjęli tej uchwały, moim zdaniem.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- no nie mamy rozstrzygnięcia sprawy i czy mamy powtórzyć głosowanie? 

 

O głos poprosił Radny Pan Stanisław Gliszczyński. 

Radny Stanisław Gliszczyński:  

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie mecenasie, moje pytanie jest - prosiłbym o dokładne 

przeczytanie przepisu dotyczącego oddawanych głosów, czyli głosowania, w którym mówi się, że 
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jest to bezwzględna większość głosów i jest o 1 głos więcej lub najbliżej tego jednego głosu. Ale o 

dokładne sczytanie tego artykułu dotyczącego oddawania głosów w głosowaniu tajnym. Prosiłbym 

żeby Pan mecenas odszukał i odczytał dokładnie tak. 

 

Radny Sławomir Marszelski: 

- w związku z wątpliwościami, czy można by poprosić Pan Przewodniczącego o ogłoszenie ilu – 

10-15 minut przerwy, żeby te wątpliwości w sposób wiążący wyjaśnić. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- ogłaszam 10 minut przerwy. 

(przerwa) 

 

- poproszę teraz o głos Pana Radnego Olecha Raddatza. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- Komisja Skrutacyjna, poczekamy, nie ma wszystkich Radnych. Wstrzymamy się chwilę tak.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- proszę Państwa, wznawiam obrady dzisiejszej sesji, no nie mamy wszystkich Radnych, ale 

większość jest i poproszę teraz o głos pana Raddatza. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- proszę Państwa, po naradzie Komisji Skrutacyjnej po odczytanie protokołu jeśli chodzi o 

Przewodniczącego Rady, Komisja Skrutacyjna informuje, wobec wątpliwości, które się pojawiły w 

związku z wynikiem głosowania, Komisja oświadcza, że uchwała została podjęta. 

Przewodniczącym zostaje Pan Burmistrz Stanisław Gliszczyński. I przechodzimy dalej do 

procedowania, odczytania uchwały i do dalszego prowadzenia sesji.  

 

Radny Sławomir Marszelski: 

- ja zgłaszam zdanie odrębne. 

 

Radna Elżbieta Mojzesowicz: 
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- ja przepraszam bardzo, ale czy Pan mecenas mógłby przedstawić swoje stanowisko bo jeszcze pół 

godziny temu Pan mecenas miał wątpliwości i nagle te wątpliwości zostały rozwiane, pod 

wpływem czyichś nacisków? Bo my nie bardzo rozumiemy Panie mecenasie.  

- Jeżeli Pan ustalał zasady głosowania, czyli było 50 + 1 i okazuje się, że nie było sprzeciwu żadnej 

ze stron, żadnego z klubów, przyjęliśmy takie zasady głosowania, w związku z powyższym 

uważam, że musimy się jednej zasady trzymać. Nie możemy jej zmieniać co chwilę. Dziękuję.  

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- szanowni Państwo, zatem odpowiadając, żeby sytuacja była przejrzysta -  po to właśnie się 

spotkałem z Komisją Skrutacyjną. Musimy przyjąć jakąś prostą technologię, według której 

ustalamy czy uchwała została podjęta czy nie. 

- W tej sytuacji mamy do czynienia z prostym mechanizmem głosy są podliczane przez Komisję 

Skrutacyjną, tak? I na podstawie obliczonych głosów Komisja Skrutacyjna ogłasza czy uchwałę 

podjęto, czy nie podjęto. 

- Chwileczkę, bo ja nie chcę ani się wykręcać od odpowiedzialności, ani też nie chcę podejmować 

decyzji za Komisję. Komisja się spotkała, musiała podjąć decyzję którą definicję większości 

bezwzględnej przyjmuje i zrobiła to w głosowaniu. Dlatego też Pan Radny Marszelski zgłosił 

sprzeciw. Komisja przyjęła definicję, w której bezwzględna większość głosów, w Państwa 

przypadku to jest suma głosów za większa niż głosów przeciw i wstrzymujących się i dlatego 

ogłosiła taki wynik wyborów. 

- głosów było… to znaczy no nie chciałbym Panie Radny Seniorze  dyskutować z publicznością bo 

prawda jest taka, że komisja o tym decyduje.  

 

Radna Elżbieta Mojzesowicz: 

- przepraszam bardzo czy urzędnicy mogą usiąść Pani nie jest przewodniczącą tego spotkania, 

proszę usiąść. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- proszę Państwa, jeżeli ktoś chce zabrać głos to należy się zapytać, musi Rada oczywiście się na to 

zgodzi, a nie że będzie teraz każdy sobie tam z tyłu coś opowiadać.  

 

Radny Olech Raddatz: 

- proszę Państwa, stanowisko Komisji skrutacyjnej jest jednoznaczne. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 
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- przepraszam jeszcze, pan chce zająć poproszę tak… czy Rada się zgadza? 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę Państwa, ja bym miał jedną propozycję, pozwólmy pracować Radzie i się jej 

konstytuować. Naprawdę, dyskusje dotyczące tego właśnie, do czego zresztą częściowo z mojej 

inicjatywy doszło, są jałowe i do niczego nie prowadzą. Są poszczególne organy Rady. Komisja 

skrutacyjna w tej sprawie ma podjąć decyzję, to ona liczy głosy i ona ogłasza. Komisja podjęła 

decyzję. Ogłosiła swoją decyzję.  

 

Radny Olech Raddatz: 

- to już rozstrzygnie Pan Wojewoda lub Sąd.  

 

Radca Prawny Pan Bułka: 

- to już nie jest problem mój ani Państwa w tej chwili jako publiczności. Natomiast jak wyglądał 

rozkład głosów Państwo i po prostu kontynuujmy dalej obrady Rady. 

 

Radny  Olech Raddatz: 

- Komisja odczytała protokół, odczytała swoje stanowisko. I proszę o dalsze procedowanie sesji.   

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- dobrze, przepraszam bardzo, ja bym poprosił już o zakończenie tej wypowiedzi.  

- proszę Państwa, uważam że jeżeli są kontrowersje, w związku z tym, nie wybraliśmy 

Przewodniczącego Rady. No ale są różne kontrowersje. …no ja wiem o tym, ale… 

 

Radny Olech Raddatz: 

- Panie Radny Seniorze, Komisja ogłosiła decyzję, jest protokół, było głosowanie, no niech Pan 

teraz nie mówi czegoś innego. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- no ale jeżeli są takie rozbieżności to nie wiem czy przerywać…  

 

Radny Pan Olech Raddatz: 
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- proszę o procedowanie po kolei dalszego ciągu sesji. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- proszę Państwa, przeczytam teraz projekt Uchwały Nr I/2018 Rady Miejskiej w Koronowie w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie w dniu 23 listopada 2018 r. Na 

podstawie art. 19 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. 

poz. 994 ze zm.) po przeprowadzeniu głosowania tajnego uchwala się, co następuje: 

§ 1: stwierdza się wybór Radnego Pana Stanisława Gliszczyńskiego na przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

§ 2: uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie Gminy Koronowo. 

- I teraz tak… i teraz jeszcze przeczytam uzasadnienie: w pierwszej sesji Rady Miejskiej w 

Koronowie wybrano w głosowaniu tajnym ze swojego grona Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Koronowie bezwzględną większością głosów w obecności 21 Radnych na ogólny stan 21 Radnych, 

a 19 Radnych głosowało. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej i karty do głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie stanowi Załącznik Nr 2 do Protokołu. 

 

Radny Senior Henryk Borowicz: 

- Poproszę Pan Przewodniczącego tutaj do nas.  

 

Radny Senior Henryk Borowicz wręczył przewodniczącemu rady Panu Stanisławowi 

Gliszczyńskiego insygnia przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

- Wysoka Rado, w poczuciu dobrze spełnionego obowiązku dziękuję i proszę przewodniczącego 

rady o dalsze prowadzenie obrad. 

 

Od tego momentu sesji przewodniczy nowo wybrany Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

 Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję bardzo, szanowni Państwo, myślę, że w tak gorącej atmosferze jeszcze będziemy 

wyjaśniali tą całą sytuację, mam nadzieję, że Pan mecenas też przygotuje stosowne wyjaśnienie co 

do tej sytuacji zawartej, czy którą przeszliśmy dzisiaj podczas sesji i będziemy mogli praktycznie za 

kilka tygodni powiedzieć czy to było w zgodzie z prawem czy nie. I mam nadzieję, że tak, z tego 
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faktu bardzo dziękuję za zaufanie, tym, którzy głosowali. Tym, którzy nie głosowali, chcę 

powiedzieć, że mam zamiar prowadzić sesję bezstronnie i o to chyba we wszystkim chodzi. Tak, 

bardzo dziękuję za ten wyraz gotowości do współpracy. 

- Kontynuując trzeci punkt porządku obrad przystępujemy do wyboru wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Koronowie.  

- Wybieramy dwóch wiceprzewodniczących, każdego odrębnie. Wybory wiceprzewodniczących 

przeprowadza się tak samo jak wybór Przewodniczącego Rady. 

- Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminny, Rada Gminy wybiera ze swego grona  

wiceprzewodniczących rady bezwzględną większością głosów w obecności, co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym. 

- Statut Gminy  Koronowo w art. 65 stanowi, że: W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą 

ostemplowanych kart pieczęcią rady, a samo głosowanie przeprowadza wybrana z grona rady 

komisja skrutacyjna z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.  

- Komisja Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania każdorazowo objaśnia sposób 

głosowania i przeprowadza je, wyczytując kolejno radnych z listy obecności. 

Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji. 

Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół, podając wynik 

głosowania. 

 

 

- Natomiast art. 69 ust. 2  Statutu Gminy Koronowo stanowi, że: „głosowanie bezwzględną 

większością ustawowego składu rady oznacza, że przechodzi uchwała lub kandydatura, która 

uzyskała liczbę całkowitą ważnych głosów oddanych za uchwałą lub kandydatem, przewyższającą 

połowę ustawowego składu rady, a zarazem tej połowie najbliższą”. 

- Proszę o zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczącego Rady. 

- Informuję, że zgłoszenie przez kandydata powinno być oświadczeniem o wyrażeniu zgody na 

kandydowanie. 

 
- Natomiast chciałbym aby, jeżeli Państwo Radni pozwolą, chciałbym żebyśmy, nie wiem, albo od 

nowa wybierali Komisję Skrutacyjną, albo Komisja Skrutacyjna w tym składzie, który Państwo 

wcześniej wybrali może również przeprowadzić takie głosowanie. Panie mecenasie czy w tym 

zakresie głosowanie jawne wszystkich Radnych czy przechodzi ten proces od nowa? 

 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

 

- formalnie statut twierdzi, że trzeba ponownie wybrać Komisję Skrutacyjną, natomiast nie ma 

przeszkód żeby to był ten skład Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- w takim układzie zapytuję się Panów/Pań Radnych kto jest za tym, aby skład Komisji 
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Skrutacyjnej w osobach: Pan Radny Olech Raddatz, Pani Ewa Szymańska i Pan Radny Sławomir 

Marszelski dalej byli Członkami Komisji Skrutacyjnej? proszę o ciszę. 

- proszę poprzez podniesienie ręki, kto jest za utrzymaniem składu Komisji Skrutacyjnej w 

przedstawionym przeze mnie składzie osobowym, proszę o podniesienie ręki, kto jest za? 

- 12 głosów za.  

- Kto jest przeciw? 8 głosów przeciw.  

- Kto się wstrzymał? 1 głos wstrzymujący. 

- dziękuję bardzo, poproszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie następnego głosowania, a ja 

proszę o przyjęcie i zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczących Rady. 

- Proszę, Pan Radny Szlagowski?  

 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej składa kandydaturę Pani Katarzyny Karwat. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pani Katarzyna Karwat wyraża zgodę? dziękuję. 

- czy są jakieś inne kandydatury? 

- proszę bardzo Pan Radny Szlagowski?  

Radny Maciej Szlagowski: 

- na drugie stanowisko wiceprzewodniczącego… 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- A to będziemy Panie Radny głosowali, ponieważ każdy musi być z osobna tak. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- dobrze, przepraszam. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy są inne kandydatury? Skoro nie widzę, zamykam listę, proszę Komisję o przygotowanie kart 

do głosowania.  

Radny Tomasz Skotnicki: 

- Panie Przewodniczący, Radni, w związku z tym, że głosowanie na przewodniczącego Rady 

Miejskiej było ustalone, że kandydaci się wyłączają z głosowania, składam wniosek o takie samo 

głosowanie. 

Radny Pan Olech Raddatz: 

- więc, mogę, Panie Przewodniczący, mogę? Przygotowujemy 20 kart, tak? Czy Pani Katarzyna się 
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wyłącza z głosowania? Komisja przygotuje 20 kart do głosowania, nie 21. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński: 

- proszę, Pani Radna Katarzyna Karwat. 

 

Radna Pani Katarzyna Karwat: 

- w sytuacji, jeżeli miałaby się powtórzyć taka sytuacja jaka przed chwilą zaistniała przy wyborze 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej, że za chwilę będzie nie wiem… albo równa ilość głosów, 

albo będzie znowu przerwa i będzie to trwało w nieskończoność, no to ja wezmę udział w tym 

głosowaniu.  

Przewodniczący Radny Stanisław Gliszczyński: 

- okey, dziękuję. Czyli przygotowuje Komisja 21 kart do głosowania.  

Radny Tomasz Skotnicki: 

- przepraszam, Panie Przewodniczący, proszę o głos. 

Przewodniczący Radny Stanisław Gliszczyński: 

- proszę bardzo, Pan Radny Skotnicki. 

Radny Tomasz Skotnicki: 

- Panie Przewodniczący, Panie mecenasie, proszę o formalne, tutaj, stanowisko prawne, tak, 

ponieważ działamy na jednej zasadzie, albo działamy na dwóch zasadach. Tak, Pani Radna Karwat 

pierwsze słowo powiedziała, że się nie zgłasza, nie będzie kandydować a przez naciski tutaj 

Radnych zmienia zdanie, tak? Bardzo proszę o wytyczne prawne.  

 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Panie Radny, myślę, że tutaj kwestia interpretowania, że przez naciski Radnych, ja bym chciał 

bardzo żeby uszczegółowić, jeżeli były naciski to gdzie i jakie naciski. Natomiast jeżeli chodzi o 

interpretację co do głosowania. Każdy Radny, tak jak Pan mecenas powiedział na początku, są 

różne interpretacje. Z jednej strony jest opinia pana Profesora Rakoczego, z drugiej Pana mecenasa 

Bułki, który twierdzi, że chyba nie. Więc ja powiem tak, każdego jest wolą podjęcie decyzji, a 

Państwo macie też w tym momencie możliwość procedowania w postaci zgłoszenia do Pana 

Wojewody, do służb Wojewody, biura prawnego o to czy ta uchwała została podjęta zgodnie czy 

wyłączenie Radnego z głosowania było zgodne czy nie. W związku z tym jest taka możliwość i w 

każdej chwili możemy to zrobić.  

- Panie mecenasie, proszę bardzo. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- dobrze, proszę Państwa, musimy przyjąć jakąś podstawową funkcjonalność poszczególnych 
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organów na tym posiedzeniu Rady. O tym, jak wygląda głosowanie decyduje obecnie Komisja 

Skrutacyjna, tak jak o wyniku tego głosowania i skoro Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

ogłosił, że Pani jest wyłączona (Radny Olech Raddatz: tak, Pani to potwierdziła, więc będzie Pani 

wyłączona, dziękuję), a Pani to potwierdziła, to jest wykluczona i zasada w głosowaniach na 

przewodniczącego i wiceprzewodniczących jest dokładnie taka sama.  

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Komisja jest przygotowana? 

Radny Olech Raddatz: 

- proszę Państwa komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania z jednym nazwiskiem 

i teraz głosowanie będzie się odbywało w następujący sposób:  

otrzymacie Państwo kartę do głosowania z wpisanym jednym nazwiskiem. Głosujecie w ten 

sposób, że w przypadku nazwiska kandydata, którego wybieracie stawiacie znak X. W przypadku 

gdy jest tylko jeden kandydat jak w tej chwili stawiacie znak X jeśli jesteście za, a w przypadku gdy 

jesteście przeciw przekreślacie imię i nazwisko. Zrozumiałe? Członkowie komisji pójdą rozdać 

karty. 

Radny Tomasz Skotnicki: 

- przepraszam, proszę o głos jeszcze. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- proszę, Pan Radny Skotnicki. 

Radny Tomasz Skotnicki 

- czy…Przepraszam komisję skrutacyjną jeszcze zanim komisja rozda karty. Mogę przeprosić 

jeszcze chwileczkę? 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Panie radny jesteśmy już w trakcie procedowania już prac komisji tak… więc jeżeli do komisji… 

 Radny Tomasz Skotnicki 

- krótko bo momencik tak… proszę -W związku z tym wniosek formalny o zachowanie tajności 

głosowania i pobieranie radnych kart przy komisji skrutacyjnej i głosowanie za kotarą. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Panie mecenasie proszę o opinię w tym temacie. Była ona wyrażona w poprzednich wyborach. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

 

- proszę Państwa zasada obowiązuje ta sama nie można zobligować radnego żeby przestrzegał tej 

tajności. Tajność musi być radnemu zapewniona. Jeżeli ktoś chce oddać głos w warunkach 

zapewniających mu pełną tajność i dyskrecję ma ku temu możliwość i zasada jest taka sama jak 

przy głosowaniu na przewodniczącego. Także nie możemy obligować radnych do oddawania 

głosów w określonym miejscu. Głosowanie jest tajne ale czy radny z tej tajności, która mu 

przysługuje i którą mu zapewniamy będzie korzystał, czy nie to już będzie naprawdę jego wybór  
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Radny Olech Raddatz: 

- więc wszystko jasne. Proszę o rozdanie kart radnym. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Olech Raddatz odczytał kolejno radnych, którzy umieszczali 

karty do głosowania do urny.  

 

Po zakończeniu głosowania i sporządzeniu protokołu z głosowania przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Komisja jest gotowa? 

Radny Olech Raddatz: 

-  tak Panie Przewodniczący, możemy odczytać protokół. 

- proszę Państwa, odczytam protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na I sesji Rady Miejskiej w 

Koronowie w dniu 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru w głosowaniu tajnym 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie. Komisja Skrutacyjna w składzie: 

przewodniczący Komisji Olech Raddatz, członek Sławomir Marszelski, członek Ewa Szymańska, 

stwierdza, że na sesji na ogólny stan 21 Radnych, bierze udział 21 Radnych. W głosowaniu tajnym 

wzięło udział 20 Radnych, oddano 20 głosów ważnych… ważnych, 0 głosów nieważnych, 

wstrzymało się od głosu 10 Radnych. 

- poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: Katarzyna Karwat – 10 głosów, a 10 

wstrzymujących. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- proszę Państwa, Panie mecenasie, proszę jeszcze raz o wytłumaczenie tej sytuacji żeby było jasne 

i czytelne po raz kolejny tak. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- przeciw, tak, poprawimy, 10 głosów przeciw. 

- tym samym Pani Katarzyna Karwat nie otrzymała bezwzględnej ilości głosów i nie została 

wybraną na wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej i karty do głosowania na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Koronowie stanowią Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- szanowni Państwo, w związku z niewybraniem Pani Katarzyny Karwat na I 
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wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie, poproszę przechodzimy po raz kolejny do 

kolejnego głosowania. I poproszę o zgłaszanie kandydatur na I wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. Proszę bardzo, Pan Radny Skotnicki. 

Radny Tomasz Skotnicki: 

- zgłaszam kandydaturę Pani Katarzyny Szulty-Romaniuk. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk wyraża zgodę? 

Radna Katarzyna Szulta-Romaniuk: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, czy są inne kandydatury? 

- proszę Pan Radny Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej zgłasza kandydaturę Pana Wojciecha Orlińskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Wojciech Orliński wyraża zgodę? 

Radny Wojciech Orliński: 

- tak, wyrażam zgodę i zaznaczam, że nie chcę rezygnować z głosowania na samego siebie, bo 

uważam, że to byłoby nieuczciwe wobec siebie, że jeżeli chce reprezentować…to dlaczego mam 

sam siebie skreślać albo rezygnować. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dobrze, dziękuję. 

- czy są inne kandydatury? 

Radna Katarzyna Szulta-Romaniuk: 

- ja w takim razie również… 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Pani Radna, momencik. Czy są inne kandydatury? 

- nie widzę. Proszę, Pani Radna Katarzyna Szulta-Romaniuk. 

Radna Katarzyna Szulta-Romaniuk: 

- dziękuję, ja w takim razie również nie wykluczam się z głosowania, będę głosowała. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- okey, dziękujemy. Określone zostało. W takim układzie zamykam listę zgłoszonych kandydatur i 
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poproszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 

- czy Komisja Skrutacyjna jest przygotowana? 

- proszę Komisję Skrutacyjną o objaśnienie sposobu głosowania. 

Radny Olech Raddatz: 

- Panie Przewodniczący, Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, jeszcze raz 

przeczytam sposób głosowania: głosowanie odbywa się w ten sposób, że otrzymacie Państwo karty 

do głosowania z wpisanym nazwiskiem… 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Panie Przewodniczący moment, szanowni Państwo proszę o chwilę ciszy tak. 

Radny Olech Raddatz: 

- lub nazwiskami, głosujecie w ten sposób, że przy nazwisku kandydata, którego wybieracie 

stawiacie znak X. W przypadku gdy będzie tylko 1 kandydat, stawiacie znak X jeśli jesteście za, a 

w przypadku kiedy jesteście przeciw, przekreślacie imię i nazwisko, ale to nie dotyczy tej sytuacji.  

- dobrze, proszę członków Komisji o rozdanie kart.  

 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali karty. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- poproszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o wyczytywanie z listy obecności imienia i 

nazwiska obecnych na sesji Radnych, a wyczytanych Radnych poproszę o podchodzenie i 

wrzucanie kart do głosowania do urny. 

 

Radni oddali swoje głosy kolejno wg wyczytania zgodnie z listą, wrzucając karty do urny. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- dziękuję Państwu Radnym, Komisja przystąpi do liczenia głosów. 

 

Po przeliczeniu głosów i sporządzeniu protokołu z głosowania przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Panie Przewodniczący proszę bardzo o odczytanie wyników wyborów wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

Radny Olech Raddatz: 



25 
 

- tak, Komisja jest gotowa. Odczytam protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na I sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie w dniu 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru w głosowaniu tajnym 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie. Komisja Skrutacyjna w składzie: 

przewodniczący - Raddatz Olech, członek - Sławomir Marszelski, członek - Ewa Szymańska, 

stwierdza, że w sesji na ogólny stan 21 Radnych, bierze udział 21 Radnych. W głosowaniu tajnym 

wzięło udział 21 Radnych, oddano 21 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych, wstrzymało się od 

głosu 0. 

- poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: Wojciech Orliński – 11 głosów, Pani 

Katarzyna Brygida Szulta-Romaniuk – 10. 

- bezwzględną ilość głosów otrzymał Pan Wojciech Orliński i który tym samym został wybrany 

wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej i karty do głosowania na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Koronowie stanowią Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję serdecznie. Gratuluję Panu Radnemu wybranemu na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie, Panu Wojciechowi Orlińskiemu. Pozwólcie Państwo, że odczytam teraz 

Uchwałę nr I/2/2018 Rady Miejskiej w Koronowie z 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie:  

Na podstawie artykułu 19 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym po 

przeprowadzeniu głosowania tajnego Rada Miejska uchwala, co następuje: 

§ 1: stwierdza się wybór Radnego Pana Wojciecha Orlińskiego na wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

§ 2: uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie Gminy Koronowo. 

-uzasadnienie: na pierwszej sesji Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w 

głosowaniu tajnym ze swojego grona Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie 

bezwzględną większością głosów w obecności 21 Radnych na ogólny stan 21 Radnych. 

- dziękuję serdecznie. Panie Przewodniczący, gratuluję serdecznie i zapraszam do siebie. 

- szanowni Państwo, Panie i Panowie Radny, przechodzimy teraz do następnego głosowania. Proszę 

o zgłaszanie kandydatów na II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie. Informuję, że 

zgłaszane kandydatury na Wiceprzewodniczącego winno być potwierdzone przez kandydata 

wyraźnym oświadczeniem o wyrażeniu zgody na kandydowanie. Dlatego każdorazowo będę 

zwracał się z zapytaniem do zgłaszanej osoby czy wyraża zgodę. Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

- proszę bardzo, Pan Radny Skotnicki. 

Radny Tomasz Skotnicki: 
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- zgłaszam kandydaturę Pana Artura Koper. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Artur Koper wyraża zgodę? Proszę 

Radny Artur Koper: 

- nie wyrażam zgody. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję. Proszę, czy są inne kandydatury? Proszę bardzo, Pan Radny Sikorski. 

- padło zgłoszenie Pana Piotra Mitery, czy Pan Piotr Mitera wyraża zgode? 

Radny Piotr Mitera: 

- nie wyrażam zgody, jako nowy Radny nie mam doświadczenia na takie stanowisko. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję. Czy są inne kandydatury? 

- proszę bardzo, Pan Radny Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej zgłasza kandydaturę Pani Mirosławy Holka. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pani Radna Mirosława Holka wyraża zgodę? 

Radna Mirosława Holka: 

- tak wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję serdecznie. Czy są inne kandydatury? 

- proszę, Pan Radny Weleziński. 

Radny Mariusz Weleziński: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Macieja Szlagowskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Maciej Szlagowski wyraża zgodę? 

Radny Maciej Szlagowski: 

- nie wyrażam zgody. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję. Czy są inne kandydatury? 

- wobec tego, że nie ma innych kandydatur, zamykam listę. Zwracam się z zapytaniem czy Pan 

Radny, Pani Radna Mirosława Holka będzie wyłączała się z głosowania? 
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Radna Mirosława Holka: 

- nie wyłączam się z głosowania. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję serdecznie. Komisję Skrutacyjną poproszę o przygotowanie kart do głosowania i 

przeprowadzenie procedury głosowania. 

Radny Olech Raddatz: 

- proszę Państwa, Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. Jeszcze raz przeczytam 

sposób głosowania jak przy każdym głosowaniu: głosowanie odbywa się w ten sposób, że 

otrzymacie Państwo karty do głosowania z wpisanym nazwiskiem lub nazwiskami kandydatów, 

głosujecie w ten sposób, że przy nazwisku kandydata, którego wybieracie stawiacie znak X 

(Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: szanowni Państwo proszę o ciszę, Panie 

Przewodniczący, moment, Panie Przewodniczący, szanowni Państwo proszę uszanować to że są 

prowadzone obrady), w przypadku że będzie to tylko jeden kandydat, tak jak w tej chwili, stawiacie 

znak X jeśli jesteście za, jeśli jesteście przeciw -  przekreślacie imię i nazwisko kandydata, 

dziękuję. 

- Poproszę Komisję o rozdanie kart. 

 

Po rozdaniu kart. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o wyczytanie z listy obecności imienia i nazwiska 

obecnych na sesji Radnych, a wyczytywanych Radnych proszę o podchodzenie i wrzucanie do urny 

kart do głosowania.   

 

Radni wyczytywani kolejno wg listy oddali swój głos wrzucając karty do urny. 

 

Radny Olech Raddatz: 

- dziękuję Państwu za oddanie głosów, Komisja Skrutacyjna przystąpi do liczenia. 

 

Po zakończeniu liczenia głosów i sporządzeniu protokołu z głosowania przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Komisja jest przygotowana, Panie Przewodniczący proszę o odczytanie wyników wyborów. 

 

Radny Olech Raddatz: 
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- tak, odczytam protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na I sesji Rady Miejskiej w Koronowie w 

dniu 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru w głosowaniu tajnym wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. Komisja Skrutacyjna w składzie: Raddatz Olech, Sławomir Marszelski, 

Ewa Szymańska, stwierdza, że w sesji na ogólny stan 21 Radnych, bierze udział 21 Radnych. W 

głosowaniu tajnym wzięło udział 21 Radnych, oddano 21 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych, 

wstrzymało się od głosu 10 Radnych – przeciw. 

- poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: Pani Holka Mirosława – 11, Pani 

Holka Mirosława otrzymała bezwzględną ilość głosów i została tym samym Wiceprzewodniczącą 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej i karty do głosowania na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Koronowie stanowią Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękujemy serdecznie. W takim układzie przechodzę do odczytania Uchwały nr I/3/2018 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie: 

Na podstawie artykułu 19 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym po 

przeprowadzeniu głosowania tajnego uchwala, co następuje: 

§ 1: stwierdza się wybór Radnego, Radnej Pani Mirosławy Holka na wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

§ 2: uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie Gminy Koronowo. 

-uzasadnienie: na pierwszej sesji Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w 

głosowaniu tajnym Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie bezwzględną większością 

głosów w obecności 21 Radnych na ogólny stan 21 Radnych. 

- gratuluję serdecznie, zapraszam Panią Przewodniczącą do siebie. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- szanowni Państwo, Panie i Panowie Radni, stawiam wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dzisiejszej sesji punktu 4a. Wybór przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Koronowie 

tj.:  

 Komisji Rewizyjnej,  

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego,  

 Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej, 

 Komisji Oświaty, Kultury, Sporu i Turystyki, 

 Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej. 
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- Wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji tego punktu wynika z § 17 ust. 2 pkt 3 Statutu 

Gminy Koronowo. 

- Kto z Pań i Panów radnych jest za wprowadzeniem tego punktu? 

 

Radny Sławomir Marszelski: 

- halo, Panie Burmistrzu, czy można się wypowiedzieć? Przepraszam, Panie Przewodniczący. 

- proszę Państwa, bardzo tutaj poważne moje wątpliwości są czy możemy to w tym trybie 

wprowadzać, bo generalnie dodatkowe punkty powinny być na początku sesji, a porządek który 

został przysłany przez Komisarza Wyborczego takich punktów nie przewidywał. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- tak, jest taka możliwość, wynikająca ze Statutu Gminy Koronowo, ale poproszę Pana Mecenasa o 

wypowiedź. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę Państwa. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- przepraszam, dziękuję Komisji Skrutacyjnej za pracę. 

- Panie mecenasie proszę bardzo. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę Państwa musimy rozróżnić dwie kompetencje, inne kompetencje wynikają z przepisów 

dotyczących wyborów, inne i kompetencje, i obowiązki wynikają z tego co mamy zapisane w 

Statucie. 

- zwołanie, które nastąpiło nie obejmowało tych czynności, które w Statucie …proszę mi pozwolić 

dokończyć, które są w Statucie ujęte jako punkty, które powinno obejmować I posiedzenie. Żeby 

nie obarczać teraz Radnego Seniora, który ma też tylko jasno określone obowiązki, naradzając się 

tutaj, podjęliśmy decyzję, żeby to rozszerzenie nastąpiło ale to rozszerzenie jest głosowane, proszę 

Państwa więc wy zajmiecie teraz swoje stanowisko czy chcecie rozszerzyć porządek obrad tej sesji, 

czy nie chcecie rozszerzyć o te punkty.  

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- w związku z tym, szanowni Państwo, czy są jeszcze jakieś pytania w tym zakresie? Proszę bardzo, 

Pani Radna Mojzesowicz. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz: 

- Panie Przewodniczący, taką wiedzę powinien Pan posiadać będąc Przewodniczącym i działając w 

samorządzie od tylu lat. Pokazał Pan swoje prawdziwe oblicze, bo nie można żadnego punktu 

wprowadzać w trakcie, tylko wprowadza się wszystko na początku sesji. Przegłosowaliśmy 

program obrad tej sesji, nie wnosił żadnych dodatkowych punktów, więc ja się pytam – jakim 
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prawem i Pana mecenasa, jakim prawem wprowadzacie dodatkowe punkty? 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- już odpowiadam, myślę, że Pan mecenas za chwilę, odpowiadam: zgodnie z kompetencjami 

wynikającymi ze Statutu Gminy Koronowo, a dokładnie z tym § 17 w każdej chwili 

Przewodniczący ma prawo wprowadzić, ale Przewodniczący Rady, nie może tego zrobić Radny 

Senior bo już by to było wprowadzone. W związku z tym, zgodnie ze statutem, zgodnie ze statutem 

Gminy jest taka możliwość, w związku z tym wprowadzamy te dodatkowe punkty, oczywiście po 

przegłosowaniu, chyba że Państwo przegłosujecie w inny sposób, to nie będzie ten.  

- Pan mecenas proszę bardzo oddaję głos. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę państwa, po pierwsze to, tak a propos ślubowania burmistrza to chciałem zwrócić uwagę, 

że to rozszerzenie obejmuje punkty, jeżeli dobrze zrozumiałem 4a, 4b, 4c i one nastąpią, zostaną 

wprowadzone po złożeniu ślubowania przez nowo wybranego burmistrza. A to o czym wspominał 

teraz Przewodniczący jest potwierdzone Statutem bowiem porządek obrad I sesji powinien 

obejmować następujące sprawy, jest złożenie ślubowania, wybór przewodniczącego Rady, ale jest 

też wybór Przewodniczących komisji stałych i sprawozdanie burmistrza z poprzedniej kadencji o 

stanie gminy. 

- złożenie ślubowania przez nowo wybranego burmistrza, ale to rozumiem że mamy omówione i to 

nastąpi w punkcie 4 w tej części, której zwołał Komisarz Wyborczy.  

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- ale przepraszam Panie Radny prosiłbym żeby zgłosić, proszę Pan Radny Kazimierski. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- nie, § 17, to może ja przeczytam najpierw co mówi § 17 ustęp 2: porządek obrad I sesji powinien 

obejmować następujące sprawy: złożenie ślubowania przez nowo wybranych Radnych, wybór 

przewodniczącego rady oraz do dwóch wiceprzewodniczących rady, wybór przewodniczących 

komisji stałych rady, sprawozdanie burmistrza z poprzedniej kadencji o stanie gminy, złożenie 

ślubowania przez nowo wybranego burmistrza.  

- nie mieliśmy części tych punktów, ponieważ Komisarz kieruje się swoimi kompetencjami. I stąd 

ta inicjatywa, którą jak zaznaczam Państwo głosujecie. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- tak jest, czy są inne pytania? Proszę bardzo Radny Marszelski. 

Radny Sławomir Marszelski: 

- tak, Panie Przewodniczący, zwracam uwagę na sformułowanie Statutu – powinien, nie że musi. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dlatego składam wniosek i poddaję pod głosowanie, odpowiadając już od razu. 

- szanowni Państwo, czy są jeszcze inne pytania? Jeżeli nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy 

do głosowania: 
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Kto jest za wprowadzeniem punktu 4a z wniosku wynikającego, złożonego przeze mnie, czyli 

wybór przewodniczącego, przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Koronowie, proszę 

o podniesienie ręki i naciśniecie przycisku.  

- proszę kto jest za, proszę o podniesienie ręki i liczymy. Macie Państwo przycisk na tabletach. 

Dobrze. 

- Kto jest przeciwny proszę o podniesienie ręki, rozumiem że przyciski wcześniej były wciśnięte. 

10… dobrze. Czyli nikt się nie wstrzymał, jest oddanych głosów 21 z wyliczenia, czy tak jest Panie 

Michale, tak ? Ale ja nie mam wyniku głosowania.  

- aha, w wyniku głosowania 11 głosów za, 10 przeciw ten punkt zostaje wprowadzony do porządku 

obrad.  

- jeżeli chodzi o drugi wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku obrad dzisiejszej sesji 

dodatkowego punktu, oznaczamy go numerem 4b, a dotyczy on wprowadzenia punktu dotyczącego 

sprawozdania burmistrza poprzedniej kadencji o stanie gminy i w tym przypadku wprowadzenie do 

porządku obrad dzisiejszej sesji wynika z § 17 ust 2 punkt 4 Statutu Gminy Koronowo. Czy w tym 

temacie ktoś ma jakieś zapytania?  

- nie widzę, w związku z tym przechodzimy do głosowania: 

- kto z Pań, Panów Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu? Poproszę o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

- dziękuję serdecznie. Kto jest przeciwny? Proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę. 

- w związku z tym, że wynikiem głosowania 11 głosów za, 10 przeciw, 0 wstrzymujących, ten 

punkt porządku obrad zostaje wprowadzony jako punkt 4b. 

- czy są inne wnioski do wprowadzenia na dzisiejszej sesji? Nie widzę, w związku z tym, porządek 

obrad dzisiejszej sesji będzie wyglądał następująco: otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, złożenie 

ślubowania przez nowo wybranych radnych, wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Koronowie, złożenie ślubowania przez nowo wybranego burmistrza Koronowa, 

wybór, 4a wybór przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Koronowie, 4b 

sprawozdanie burmistrza z poprzedniej kadencji o stanie gminy i punkt 5 zamknięcie obrad sesji. 

 

 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Koronowa. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- szanowni Państwo Przystępujemy do punktu czwartego porządku obrad, do złożenia ślubowania 

przez nowo wybranego  Burmistrza Koronowa. 

- proszę o złożenie ślubowania przez Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego.  

- proszę wszystkich o powstanie.  

Burmistrz Elekt Patryk Mikołajewski: 

- gdzie mam to uczynić Panie Przewodniczący, na środku, na scenie? No to złamię protokół trochę 
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bardziej.  

- „Obejmując urząd Burmistrza Gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

Gminy. Tak mi dopomóż Bóg.” Ślubuję. 

 

Burmistrz Elekt Patryk Mikołajewski odczytuje rotę ślubowania. Po ślubowaniu przewodniczący 

Rady Stanisław Gliszczyński przekazuje insygnia Burmistrzowi Koronowa. Burmistrz Koronowa 

przyjmuje gratulacje od zebranych na sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- szanowni Państwo ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

Przerwa. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- Panie i Panowie Radni, wznawiam obrady I sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- przystępujemy punktu 4a obrad… proszę bardzo Panie Burmistrzu. 

 

Burmistrz Koronowa Patryk Mikołajewski: 

- szanowny Panie Przewodniczący, ja mam taką prośbę, może nie o zmianę w porządku obrad, ale 

czy mógłbym się oficjalnie zwrócić z podziękowaniem do Państwa. Czy mogę skorzystać 

mównicy?  

- szanowni Państwo, proszę wybaczyć jakby załamywał mi się głos, ale naprawdę jest to dla mnie 

bardzo emocjonująca chwila, myślałem, że kampania wyborcza będzie emocjonująca, ale naprawdę 

nie równała się z tym absolutnie. Chciałbym powitać wszystkich z Państwa, którzy już niestety 

musieli wyjść, witam Państwa którzyście pozostali, którym nie jest obcy los naszej gminy. 

Chciałem powitać Pana Piotra Chudzyńskiego, Wójta Gminy Sicienko, ale niestety musiał już 

pojechać do Białych Błót na zaprzysiężenie Pana Dariusza Fundatora. Witam Pana Burmistrza 

Pawła Mikołajewskiego z Białego Boru, który wspierał nas całą kampanię. Chciałem powitać 

również Przewodniczącego, prowadzącego Biuro poselskie Pana Pawła Skuteckiego, ale też musiał 

wyjść, więc bardzo przepraszam. Chciałem przywitać też księdza proboszcza Stefana Andricha, 

który musiał też oczywiście wyjść, nie przewidział że będzie to tyle trwało. Ja chciałem króciutko, 

moi Państwo, wiem jaka to jest wielka odpowiedzialność nierozłącznie związana z piastowaniem 

stanowiska burmistrza Koronowa, jako mężczyzna, któremu nieobce są ideały rycerskości, 

zamierzam wypełniać swoje zobowiązania, które znalazły tylu zwolenników przy urnach 

wyborczych, gdy tak przez chwilę patrzyłem z tego miejsca na zgromadzonych, właściwie to całe 

obrady patrzyłem na zgromadzonych, przepraszam jeżeli ktoś był urażony, że siedziałem plecami. 
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Spokój, który wynika ze świadomości że w tej służbie i misji dla Koronowa nie jestem sam, bo 

zawsze mogę liczyć na naszych koronowskich Radnych, w pełnej liczbie 21 Radnych i na to liczę 

naprawdę. Jestem przekonany, że każdy nasz Radny chce w pełnym zaangażowaniu jako zespół 

radzić dla dobra naszej gminy, dla dobra naszych mieszkańców. Uczciwość, transparentność, 

postepowanie i równość wobec każdego mieszkańca i każdej sprawy będą moim codziennym 

wyznacznikiem, to Państwu obiecuję już dzisiaj. Moim wszystkim współpracownikom, a nie moim 

pracownikom, życzę wszystkiego dobrego, wytrwałości, czasami wyrozumiałości wobec mnie, dla 

mnie jedynym miernikiem oceny jest jakość pracy i realne zaangażowanie w tworzenie lepszego 

Koronowa, nic innego się dla mnie nie liczy, proszę mi wierzyć. Od siebie będę wymagał 

najwięcej, a wszystkich proszę o realizację wspólnego dzieła dla Koronowa i jego mieszkańców. Tu 

chciałbym zwrócić się też do Państwa Radnych, ale do wszystkich Radnych, bo oficjalnie ja już nie 

jestem Radnym Koronowo Budzi Się, występuję z tego pociągu dla dobra gminy Koronowo, ja 

jestem waszym burmistrzem, chcę być waszym burmistrzem, dlatego proszę ostatnie słowa, weźcie 

to sobie do serca, bo do tych waszych serc chcę dzisiaj dotrzeć, dla mnie osobiście i dla mojej 

rodziny to była bardzo trudna kampania wyborcza. Nigdy nie sadziłem, że będzie aż tak trudna, tak 

brudna i plugawa, nie chowam do nikogo urazy, mówię to szczerze z ręką na sercu, nie pragnę 

zemsty, absolutnie. Chciałbym tylko żebyśmy stanowili jeden zgrany zespół w budowie nowego 

Koronowa. Koronowo, które oferuje rozwój, sprawiedliwość, przejrzystość, dla wszystkich 

mieszkańców, nie tylko dla uprzywilejowanej grupy. Proszę, wesprzyjcie mnie w tym dziele dla 

lepszej Gminy Koronowo. Bo my jako Radni, ja jako burmistrz, nie możemy liczyć na żadną 

pobłażliwość ze strony mieszkańców, nie możemy ich nigdy zawieźć. Kampania się zakończyła i 

wszyscy możemy budować nowe Koronowo i o to was proszę, dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękujemy Panie Burmistrzu, życzymy oczywiście owocnych… owocnej pracy dla dobra 

wszystkich mieszkańców miasta i gminy Koronowo. Mam nadzieję, że ta współpraca będzie się 

zacieśniała coraz lepiej, tak jak Pan to zaznaczył, najważniejsi są mieszkańcy.  

- w związku z tym, szanowni Państwo, aby móc zacząć pracować dla dobra mieszkańców, musimy 

również jeszcze te dwa punkty podjąć, a konkretnie -  wybrać przewodniczących komisji, po to 

żebyśmy mogli na następnej sesji już zacząć powoływać komisje w stałym składzie, aby móc na 

najbliższej sesji budżetowej również podjąć najważniejszą uchwałę – mówimy o uchwale 

budżetowej na rok 2019. 

 

 

4a. Wybór przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Koronowie 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- w związku z tym przystępujemy  do punktu 4a porządku obrad do 

- rozpoczniemy od wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

- proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

- proszę bardzo Pan Radny Skotnicki. Przepraszam, proszę o mikrofon. 
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Radny Tomasz Skotnicki: 

- szanowni Państwo, zgłaszam kandydaturę Pana Piotra Kazimierskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Piotr Kazimierski wyraża zgodę na kandydowanie? 

Radny Piotr Kazimierski: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję serdecznie. Przystępujemy proszę Państwa do głosowania jawnego, imiennego, ale 

jeszcze czy są inne kandydatury, przepraszam. 

- proszę, Pan Radny Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej składa kandydaturę Pani Ewy Szymańskiej. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pani Radna Ewa Szymańska wyraża zgodę? 

Radna Ewa Szymańska: 

- tak wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, czy są jeszcze inne kandydatury? Nie ma, w związku z tym, szanowni Państwo, 

przystępujemy do głosowania każdej kandydatury osobno. Rozpoczniemy od pierwszej zgłoszonej 

kandydatury czyli Pana Radnego Piotra Kazimierskiego. Przystępując do głosowania imiennego 

poproszę Panią Wiceprzewodniczącą o odczytywanie listy Radnych, każdego Radnego o 

wypowiedź czy głosuje za czy głosuje przeciw, czy wstrzymuje się i wciśnięcie odpowiedniego 

przycisku na tablecie, według listy obecności. 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- wynik głosowania: 10 głosów za, 11 przeciw, 0 wstrzymujących. W związku z tym, kandydatura 

Pana Piotra Kazimierskiego nie przeszła. 

- przechodzimy do głosowania kandydatury Pani Ewy Szymańskiej. 

- proszę o przeprowadzenie głosowania.  

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 
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Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- stosunkiem głosów 11 za, 10 przeciw, kandydatura Pani Radnej Ewy Szymańskiej została 

przyjęta. W związku z tym została Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

- Uchwała Rady Miejskiej nr I/4/18 z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wybory 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie, na podstawie artykułu 18a 

ust. 1 Ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 17 ust. 2 pkt. 3 Uchwały nr 

XVI/169/08 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie Statutu Gminy 

Koronowo uchwala się co następuje: stwierdza się wybór Radnej Pani Ewy Szymańskiej na 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie  

- §2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie gminy Koronowo. 

- uzasadnienie: Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w głosowaniu 

jawnym przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

- gratuluję serdecznie i dziękuję.  

- przechodzimy do następnego punktu głosowania. Proszę o zgłaszanie kandydatów na 

przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- proszę bardzo, Pan Radny Skotnicki. 

Radny Tomasz Skotnicki: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Radnego Bogusława Guzińskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Bogusław Guziński zgadza się na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji? 

Radny Bogusław Guziński: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy są inne kandydatury? Proszę bardzo, Pan Radny Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej składa kandydaturę Pana Mariana Kuropatwińskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Kuropatwiński wyraża zgodę? 

 

Radny Marian Kuropatwiński: 

- tak, wyrażam zgodę. 
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Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, czy są inne kandydatury? 

- nie widzę, w związku z tym, zamykamy listę i przeprowadzamy głosowanie jawne, imienne. 

Proszę o przeprowadzenie tego głosowania Panią Wiceprzewodniczącą Mirosławę Holkę. 

- przepraszam bo nie dodałem, w pierwszej kolejności oczywiście wg kolejności zgłaszanych 

kandydatur, czyli w pierwszej kolejności Pan Radny Bogusław Guziński. 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- jeżeli chodzi o wyniki głosowania: 10 głosów za, 11 przeciw, w związku z tym kandydatura nie 

przeszła. 

- przechodzimy do głosowania drugiej kandydatury Pana Mariana Kuropatwińskiego. 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- wyniki głosowania: 11 głosów za, 10 głosów przeciw, w związku z tym, Pan Radny 

Kuropatwiński został przez Państwa wybrany Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- Uchwała nr I/5/18 z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wybory przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie, na podstawie artykułu 21 ust. 1 Ustawy z 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 17 ust. 2 pkt. 3 Uchwały nr XVI/169/08 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie Statutu Gminy Koronowo, uchwala 

się co następuje: - §1 stwierdza się wybór Radnego Pana Mariana Kuropatwińskiego na 

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- §2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie gminy Koronowo. 

- uzasadnienie: Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w głosowaniu 

jawnym przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

- przechodzimy do następnego punktu, proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego 

Komisji Finansów, Budżetu i Rolnictwa, przepraszam - Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

- proszę bardzo, Pani Elżbieta Mojzesowicz. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz: 
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- zgłaszam kandydaturę Tomasza Skotnickiego na Przewodniczącego Komisji, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, czy Pan Radny Skotnicki przyjmuje? Proszę bardzo 

Radny Tomasz Skotnicki: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- proszę bardzo, Pan Radny Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- Komitet Ziemi Koronowskiej składa kandydaturę Pana Radnego Tomasza Gordona. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, czy Pan Radny Tomasz Gordon wyraża zgodę? 

Radny Tomasz Gordon: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy są inne kandydatury? Jeżeli nie ma, zamykam listę kandydatów i będziemy głosowali wg 

zgłoszonych kandydatur, pierwsza kandydatura to Pana Tomasza Skotnickiego, proszę o 

przeprowadzenie głosowania  

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- głosów za 11, przeciw 9, wstrzymuje się 1. W tym przypadku Przewodniczącym Komisji… Panie 

mecenasie czy jest dobrze, jeszcze proszę zliczyć, czy jest potrzeba głosowania drugiej 

kandydatury? W takim układzie nie. 

- W tym przypadku Przewodniczącym Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie został Pan Tomasz Skotnicki. 

- Uchwała Rady Miejskiej nr I/6/18 z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wybory 

przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie, na podstawie artykułu 21 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym oraz § 17 ust. 2 pkt. 3 Uchwały nr XVI/169/08 Rady Miejskiej w Koronowie 

z dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie Statutu Gminy Koronowo, uchwala się, co następuje:  

- §1 stwierdza się wybór Radnego Pana Tomasza Skotnickiego na przewodniczącego Komisji 

Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie. 
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- §2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie gminy Koronowo. 

- uzasadnienie: Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w głosowaniu 

jawnym przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

- przechodzimy do następnego punktu, proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Przestrzegania Prawa,  Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

- proszę bardzo Pan Radny Guziński. 

Radny Bogusław Guziński: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Stanisława Sikorskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Stanisław Sikorski wyraża zgodę na kandydowanie? 

Radny Stanisław Sikorski: 

- tak wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję. Czy są inne kandydatury? Pan Radny Tomasz Gordon. 

Radny Tomasz Gordon: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Radnego Macieja Szlagowskiego. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Maciej Szlagowski wyraża zgodę? 

Radny Maciej Szlagowski: 

- wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, czy są inne kandydatury? Nie widzę, w związku z tym zamykam listę i przechodzimy do 

głosowania. Proszę o przeprowadzenie głosowania Panią Wiceprzewodniczącą. 

- przepraszam, jeszcze dodam. Głosujemy nad pierwszą kandydaturą, czyli nad Panem Stanisławem 

Sikorskim, tak. 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 
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Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- w wyniku głosowania, 10 głosów za, 11 przeciw, kandydatura nie przeszła. 

- przechodzimy do głosowania drugiej kandydatury, Pana Macieja, Radnego Macieja 

Szlagowskiego. 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- stosunkiem głosów 11 za, 10 przeciw, kandydatura Pana Radnego Macieja Szlagowskiego... 

- proszę bardzo… 

Radny Stanisław Sikorski: 

- ja chciałbym zwrócić tylko uwagę, że nie powinien Pan używać sformułowania, że po pierwszym 

głosowaniu kandydatura nie przeszła bo gdyby w drugim głosowaniu wstrzymali się od głosu to 

rozumiem, że by przeszła. Dlatego myślę, że dopiero po drugim głosowaniu na jednego i na 

drugiego powinien Pan powiedzieć że kandydatura nie przeszła. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- poproszę zaraz o wyjaśnienie Pana mecenasa ale Panie Radny prosiłbym żeby używać mikrofonu, 

ponieważ to się cały czas nagrywa i ci, którzy oglądają również transmisję, nie słyszą tego. 

Natomiast ja ze swojej strony mogę powiedzieć tak – jeżeli nie uzyskała większości głosów, czyli 

większości bezwzględnej, czyli tej 50% + 1, Pan mecenas tutaj wytłumaczy, w związku z tym, nie 

może być dalej procedowana i dlatego mówię o tym, że nie przeszła i procedujemy nad następnymi 

kandydaturami. Ale myślę, że Pan mecenas tutaj wytłumaczy, jeżeli mogę prosić, Panie mecenasie 

o informacje w tym zakresie. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- to znaczy, tak szczerze to, żaden z tych zwrotów nie jest prawidłowy, po prostu Państwo 

dokonujecie wyboru i albo dokonaliście wyboru danej osoby, albo nie. No rozumiem, że pewnie nie 

przeszła to taki kolokwializm w znaczeniu, że nie dokonano wyboru (Przewodniczący Rady 

Stanisław Gliszczyński: nie dokonano wyboru na przewodniczącego) i tak to powinno być 

komunikowane.  

Radny Sławomir Marszelski: 

- jeszcze może dodam, Panie Przewodniczący, bo Pan mówił coś, że bezwzględnej większości, nie, 

tu jest głosowanie normalną, (Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: głosowanie zwykłą 

większością głosów), normalną większością. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- no ale nie tego dotyczyło pytanie, ale tak, to jest zwykła większość tutaj nie mamy żadnych 

obostrzeń. 
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Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- proszę o spokój Panie Ryszardzie tak, bardzo bym prosił ponieważ zakłóca Pan porządek obrad.  

- szanowni Państwo, w związku z tym: 

- Uchwała Rady Miejskiej nr I/7/18 z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wybory 

przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady 

Miejskiej w Koronowie, na podstawie artykułu 21 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym oraz § 17 ust. 2 pkt. 3 Uchwały nr XVI/169/08 Rady Miejskiej w Koronowie 

z dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie Statutu Gminy Koronowo, uchwala się, co następuje:  

- §1 stwierdza się wybór Radnego Pana Macieja Szlagowskiego na przewodniczącego Komisji 

Przestrzegania Prawa,  Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie. 

- §2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie gminy Koronowo. 

- uzasadnienie: Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w głosowaniu 

jawnym przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

- gratuluję serdecznie, przechodzimy do następnego, następnych wyborów. Proszę o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

- proszę bardzo Pan Maciej Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Artura Kopra. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Artur Koper wyraża zgodę? 

Radny Artur Koper: 

- wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję. Proszę bardzo Pan Radny Guziński. 

Radny Bogusław Guziński: 

- zgłaszam Pana Radnego Henryka Borowicza. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Henryk Borowicz wyraża zgodę? 

Radny Henryk Borowicz: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 
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- czy są inne kandydatury? Nie widzę, w związku z tym zamykam listę, przechodzimy do 

głosowania wg kolejności zgłoszeń, pierwsza kandydatura Pan, Pana… Radnego Artura Koper. 

Proszę o przeprowadzenie głosowania. 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- w wyniku głosowania 11 głosów za, 10 głosów przeciw. Przewodniczącym Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie został wybrany Pan Radny Artur Koper. 

- Uchwała nr I/8/18 Rady Miejskiej w Koronowie… 

- szanowni Państwo, w pierwszym głosowaniu została uzyskana już liczba głosów wymagana, w 

związku z tym, Panie mecenasie -  czy popełniłem błąd, jeżeli tak to proszę… 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę Państwa, no moim zdaniem nie jest to błąd bo dokonaliście wyboru tak jak rozmawialiśmy 

po poprzednim i przy używaniu zwrotów, albo dokonujecie wyboru jako Rada, musicie pamiętać że 

działacie tutaj jako Rada, albo nie. Więc drugi wybór tej samej osoby no jest już bezprzed… to 

znaczy nawet nie tej samej, innej osoby jest już bezprzedmiotowy, to stanowisko jest obsadzone. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- i te gdzie było 11 do 10, te osoby zostały już zakończone głosowaniem i podjęciem stosownej 

uchwały. W związku z tym, Pan mecenas tak też wytłumaczył, tak? Że z tego tytułu, że 

przegłosowano już w pierwszy głosowaniu, nie ma głosowania drugiego. Czy dobrze 

wytłumaczyłem Panie mecenasie? Dokonaliście już w pierwszym głosowaniu wyboru.  

- proszę bardzo Pani Radna Elżbieta Mojzesowicz. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz: 

- ja mam pytanie Panie mecenasie, czy my mamy prawo jako Radni oddać jeden głos na każdego 

kandydata czy oddajemy na każdego kandydata jeden głos? Jeżeli oddajemy na każdego kandydata 

to państwo nas automatycznie pozbawiacie prawo oddania głosu na drugiego kandydata, wyrażamy 

sprzeciw. 

Radca Prawny Rafał Bułka: 

- technicznie, wygląda to dokładnie tak, że Państwo głosują kandydatury, oddajecie głos w 

konkretnych wyborach, najpierw głosujecie jedną kandydaturę, później drugą ale w sytuacji, w 

której już w pierwszym głosowaniu obsadzono stanowisko, to nie jesteście pozbawieni głosu, bo 

oddaliście już głos już w pierwszym głosowaniu, zatem to drugie głosowanie byłoby po prostu 

bezprzedmiotowe. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz: 

- przepraszam, a jeżeli w drugim głosowaniu ktoś może się pomylić a może mieć też inne zdanie, to 

znaczy chce zagłosować na tego kandydata, nie jest… uważam, że jest to bezprawne działanie. 
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Radca Prawny Rafał Bułka: 

- proszę Państwa, dokonujecie wyboru osoby na określone stanowisko, jeżeli już w pierwszym 

głosowaniu wybierzecie tę osobę i stanowisko jest zajęte, to nie możecie bez odwołania tej osoby 

jeszcze raz obsadzać inną osobą tego samego stanowiska. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- jeżeli można Panie Przewodniczący ja tylko powiem dlaczego jest kontynuacja tych samych 

działań. - Szanowni Państwo, umknęło wam, że głosowania nad kandydaturą na Komisję Finansów, 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju już nad Panem Gordonem głosowania tego nie było, ponieważ w 

pierwszym głosowaniu Pan Tomasz Skotnicki uzyskał wymaganą liczbę głosów, w związku z tym 

to głosowanie drugie się nie odbyło. I tutaj jest podobnie, to jest konsekwencja tych samych 

działań. W pierwszym głosowaniu Państwo wybraliście przewodniczącego. 

- czy wszystko zostało wyjaśnione? Dziękuję serdecznie. Przechodzimy do odczytania uchwały: 

- Uchwała nr I/8/18 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie, na 

podstawie artykułu 21 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 17 ust. 

2 pkt. 3 Uchwały nr XVI/169/08 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie 

Statutu Gminy Koronowo, uchwala się, co następuje:  

- §1 stwierdza się wybór Pana Artura Koper na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 

- §2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie gminy Koronowo. 

- uzasadnienie: Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w głosowaniu 

jawnym przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

- gratuluję serdecznie. 

 

- przechodzimy do następnego głosowania, to jest… Proszę o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

- proszę Pan Radny Szlagowski. 

Radny Maciej Szlagowski: 

- zgłaszam kandydaturę Pana Olecha Raddatza. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pan Radny Olech Raddatz wyraża zgodę? 

Radny Olech Raddatz: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 
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- dziękuję, czy są inne kandydatury? Proszę bardzo Pan Radny Skotnicki. 

Radny Tomasz Skotnicki: 

- zgłaszam kandydaturę Pani Katarzyny Szulty-Romaniuk. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- czy Pani Radna Katarzyna Szulta-Romaniuk wyraża zgodę? 

 

Radna Katarzyna Szulta-Romaniuk: 

- tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- dziękuję, w związku z tym przechodzimy do przeprowadzenia głosowania, jawnego, imiennego, 

odrębnie dla każdego kandydata, jako pierwszy zgłoszony został Pan Olech Raddatz i tę 

kandydaturę teraz głosujemy.  

 

 

Radna Mirosława Holka odczytuje kolejno Radnych wg listy, Radni oddają swój głos. 

 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- stosunkiem głosów 11 za, 10 przeciw kandydatura Pana Radnego Olecha Raddatza została przez 

Państwa wybrana. W związku z tym przechodzimy do przeczytania uchwały: 

- Uchwała nr I/9/18 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Koronowie, na podstawie artykułu 21 ust. 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

oraz § 17 ust. 2 pkt. 3 Uchwały nr XVI/169/08 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 29 stycznia 

2008 r. w sprawie Statutu Gminy Koronowo, uchwala się, co następuje:  

- §1 stwierdza się wybór Pana Radnego Olech Raddatz na przewodniczącego Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Koronowie. 

- §2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo 

przyjęty na terenie gminy Koronowo. 

- uzasadnienie: Radni Rady Miejskiej w Koronowie wybrali ze swojego grona w głosowaniu 

jawnym przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

- gratuluję serdecznie i przechodzimy, szanowni Państwo do kolejnego punktu. Kolejny punkt 4b 

porządku obrad to sprawozdanie Burmistrza z poprzedniej kadencji o stanie gminy, jeżeli 

pozwolicie Państwo to, nie widzę Pana Burmistrza. 

 

 

 

Ad. 4b. Sprawozdanie burmistrza poprzedniej kadencji o stanie gminy. 
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Sprawozdanie o stanie gminy przedstawił Burmistrz Koronowa poprzedniej kadencji - Stanisław 

Gliszczyński.  

Sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik niniejszego protokołu (Załącznik nr 6 do Protokołu nr 

I/18). 

 

 

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad I sesji. 

 

Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński: 

- w związku z wyczerpaniem porządku obrad oraz dyskusji zamykam I sesję Rady Miejskiej w 

Koronowie, dziękuję Państwu bardzo.  

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Stanisław Gliszczyński 

zamknął obrady I sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

 

 

 

 

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 15:00. 

 

Koronowo, dnia 7 grudnia 2018 r. 

 

 

Protokół sporządziła                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie 

 

Aneta Babińska                                                                          /-/ Stanisław Gliszczyński 


